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Zápis z členské schůze BD Liščí kopec 

konané dne 14.10.2010 v zasedací místnosti penzionu  čp. 1343 Vrchlabí 

 

Přítomni:  -  členové BDLK dle prezenční listiny 

                -  představenstvo BDLK (p.Antoš, p.Konvalina) 

                -  kontrolní komise BDLK (p.Krampera, pí.Kliková) 

                -  hosté: pí.Bulušková – Bytový podnik Vrchlabí ,  p. Kafka – Interma 

 

Jednání dle programu: 

1.  Zahájení a volba orgánů členské schůze 

Jednání členské schůze zahájil předseda představenstva BD Liščí kopec Vrchlabí (dále v textu jen 
BDLK) p. Antoš. Po přivítání přítomných vysvětlil  stručně jakých bodů se bude členská schůze týkat. 

Následovala volba orgánů členské schůze (dále v textu jen ČS). 

        Před prvním hlasováním sečteny hlasy přítomných a plné moci, celkem  53 hlasů z celkem 100 členů 
družstva (hlasů). 

       Volba orgánů schůze  

                předsedající ČS – p. Antoš                      

                mandátová komise – pí. Kliková 

                návrhová komise – p. Konvalina, pí. Bulušková 

                zápis – p. Krampera 

                ověření zápisu – p. Antoš, pí. Pikorová 

Hlasováno o všech návrzích společně : celkem hlasů: 53    (PRO:53   PROTI:0   ZDRŽEL:0)  Schváleno 

 

2. Volba nového člena představenstva 
 
Přednesl p. Antoš, stručně seznámil přítomné proč je nutné obsadit uvolněné místo v 
představenstvu.  Byla představena paní Pikorová, která se představenstvu přihlásila již dříve.  
Na výzvu předsedajícího, zda má někdo o funkci v představenstvu zájem se nikdo z pléna 
nepřihlásil.  
Hlasování o tom, zda ČS souhlasí s paní Pikorovou jako členkou představenstva BDLK Vrchlabí: 
                                                 celkem hlasů: 53    (PRO:53   PROTI:0   ZDRŽEL:0)  Schváleno 
 

3. Navýšení fondu oprav 
 
p. Antoš přednesl návrh představenstva, aby se fond oprav (dále v textu jen FO) zvýšil od 1.1.2011 

ze stávající výše 2Kč/m2 plochy bytu na 5Kč/m2 a dále každý rok od 1.ledna o +2Kč/m2. 
 
p.Juptner – návrh aby se každoroční navýšení schvalovalo vždy na každoroční ČS. 
p.Horák   – návrh aby se hlasovalo jen o částce na rok 2011 (5Kč/m2). 
pí.Houdková – dotaz, zda jsou peníze ve FO pouze ve vlastnictví BDLK a ne Intermy. 
Po kratší diskuzi nad návrhy bylo hlasováno o původním návrhu představenstva, tj. navýšení FO ze 
stávající výše  2Kč/m2 na 5Kč/m2 (od 1.1.2011) a následně vždy od 1.ledna každý rok o +2Kč/m2. 

     celkem hlasů: 54    (PRO:42   PROTI:12   ZDRŽEL:0)  Schváleno 
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4. Reklamace  - drobné závady 
 
Přednesl p. Antoš 
Informace o provedené kontrole stavu odstranění reklamovaných závad dle seznamu. Provedla 
v 8/2010 komise BP Vrchlabí + Interma. ČS přečten seznam jednotlivých závad a stanovisko 
komise k těmto závadám. 
p. Juptner – rozporoval podanou informaci, že je s Intermou dohodnut na fin.vyrovnání. 
Dle dohody měla Interma do 30.9.2010 drobné závady dle seznamu odstranit, BDLK bude aplikovat 
smluvní pokuty za neodstraněné závady. 
 
Zatékání do bytů – řeší se, budou také vymáhány smluvní pokuty za neodstraněné závady.  
V  případě zatékání je nutné, aby členové BDLK volali IHNED p.Antošovi a p. Drbohlavovi 
(Interma). Dále je nutné, aby byly tyto závady opakovaně reklamovány pomocí formulářů 
vyvěšených v domech. 
  
pí.Šmídová – stížnost na problém s vchodovými dveřmi č.1533 – nejdou uzavřít vnitřní a vnější 
dveře najednou.  
 
 

5. Okna 
 

p. Antoš seznámil přítomné s historií zkoušek oken, ze 3 oken ve zkušebně bylo zkoušeno pouze 
1okno (celý komplet včetně rámu- byt p.Antoše , č.1530),  ostatní okna byla bez rámů. Test 
nevyhověl, okno bylo Intermou vyměněno. Představenstvo BDLK následně požadovalo výměnu 
všech reklamovaných oken  nebo prodloužení záruky na 6 let a dále proplacení nákladů na zkoušku 
dle dřívější dohody s Intermou. Interma odmítla výměnu oken i proplacení zkoušky, nyní vše řeší 
právní kancelář.  
p.Horák – rozporoval požadované prodloužení záruky a žádal informaci, proč nebyla vyměněna 
všechna reklamoaná okna v č.1530. 
 
p. Juptner – návrh, aby náklady na zkoušku dalších reklamovaných oken zálohově financovalo 
město Vrchlabí, které nezabezpečilo dostatečný stavební dozor během stavby. 
 
p.Konvalina – o případné půjčce pro BDLK by muselo rozhodnout zastupitelstvo Vrchlabí, půjčky 
město poskytuje jen úročené. 
 
pí.Bulušková – seznámila přítomné, jaké zkoušky byly na okně prováděny (provzdušnost – OK, 
prostup tepla – OK, vnitřní povrchová teplota – dle zkušebny nevyhovělo). 
 
p.Kafka – vysvětlil v čem dle protokolu zkoušky okno nevyhovělo (nevyhověla teplota 1 bodu 
z množství měřených) . Upozornil, že i po výměně oken rosení oken nemusí zmizet. 
 
p. Juptner – nesouhlas s postupem Intermy, která nedodržela dohodu o proplacení zkoušky oken 
dle výsledku testů (okno vyhovující – zaplatí BDLK, okno nevyhovující – zaplatí Interma). 
 
Upozornění představenstva BDLK že na jednotlivých domech jsou 2 různí dodavatelé oken. 
 
Návrh představenstva, aby se od těchto různých dodavatelů vyjmula z domů vždy jedna sada oken 
(č.1521, pí.Erbenová – dvojokno, č.1533,p.Houdek-balkónová sada) a zaslala do zkušebny na 
posouzení. V případě nevyhovujícího výsledku zkoušek bude BDLK požadovat po Intermě výměnu 
oken a náhradu této zkoušky. V případě vyhovujícího výsledku budou náklady na zkoušku placeny 
ze strany BDLK. 
Předběžná nabídka na výrobu náhradních sad a zkoušku je cca. 80tis.Kč. 
Hlasováno o návrhu představenstva BDLK. 
                                                     celkem hlasů: 54    (PRO:41   PROTI:8   ZDRŽEL:5)  Schváleno 
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6. Vyloučení člena družstva 
 
Přednesl p. Polák 
Vysvětlil přítomným historii problému se stížnostmi nájemníků č.1533 na paní Šimonovou. 
Představenstvo BDLK se snažilo problém řešit, bez úspěchu.  
V r.2009 byla p.Šimonová podmínečně vyloučena z BDLK. 
V r.2010 opětovná petice obyvatel č.1533 se stížnostmi na chování paní Šimonové, následně 
proběhlo její vyloučení z BDLK.  
Paní Šimonová se odvolala v souladu se stanovami k této ČS.  
Paní Šimonová nebyla na ČS osobně přítomna. 
 
p.Horák – dotaz na proces vyloučení z BDLK. 
p.Kafka – vysvětlil proces vyloučení z BDLK včetně funkce odvolání vyloučené osoby k ČS. 
 
Hlasování o tom, zda ČS souhlasí aby byla vyloučená pí.Šimonová vzata zpět za člena BDLK. 
                                                celkem hlasů: 54    (PRO:3   PROTI:44   ZDRŽEL:7)  Neschváleno 
 

 
7. Různé 

 

Informace přednesl p.Antoš 
a. Louže za domy č.1530, 1531 – čeká se na vyjádření města Vrchlabí 

 

b. Dětské hřiště – záměr na přesun houpačky za oplocení a zrušení 2ks pískovišť mimo oplocený 
prostor na městě Vrchlabí schválen, čeká se až se na městě vyjasní způsob financování.     

 

c. Poškození domu č.1532 – p.Plašil se souhlasem BDLK pronajímá svůj byt. Při stěhování 
podnájemníci poškodili zdi. BDLK p.Plašila vyzvalo k nápravě škody, bez odezvy. BDLK 
provede opravu a náklady na tuto opravu bude po majiteli bytu vymáhat. Zároveň 
představenstvo p.Plašilovi ukončí souhlas s pronájmem jeho bytu. 

 

d. Schválení kompetencí předsedy představenstva BDLK při podepisování objednávek. 
Návrh představenstva BDLK, aby předseda představenstva BDLK mohl podepisovat 
samostatně objednávky do max.výše 50tis Kč, objednávky nad tuto částku by schvalovala ČS.  
(s výjimkou havárií, kdy by předseda BDLK mohl schvalovat i částky nad. 50tis.Kč). 

      p.Horák – nesouhlas s výší částky 50tis.Kč 

      p.Kafka – vysvětlil ČS jak je toto ošetřeno stanovami 

      Hlasováno o návrhu představenstva BDLK, předseda BDLK může podepisovat objednávky do  
      výše max.50tis.Kč (neplatí u havárií), nad 50tis.Kč schvaluje ČS.. 
                                                    celkem hlasů: 54    (PRO:53   PROTI:1   ZDRŽEL:0)  Schváleno 
 

e. pí.Houdková - návrh na zvýšení odměny pro p.Antoše.  
Lze navrhnout na program další ČS. 

 

f. p.Horák – žádost na představenstvo BDLK, aby zajistilo smlouvu s městem Vrchlabí, že po 20 
letech užívání město Vrchlabí odprodá byty bezúplatně nájemníkům. Zjistit stav a obsah 
stávajících smluv. 

 
Poté byla členská schůze předsedajícím ukončena. 
Všem přítomným členům BDLK a hostům děkujeme za účast.  
Ostatní členy BDLK žádáme o větší účast na příští členské schůzi, nebo alespoň o předání 
plné moci svým zástupcům, aby tak neblokovali úsilí těch, kteří se členské schůze zúčastnili. 

 
 
Zapsal:           dne  18.10.2010       p. Krampera    …………………… 
 
Zápis ověřil:   dne  ………             p. Antoš                   …………………… 
 
                      dne  ………             paní Pikorová          …………………… 


